



ONE CLICK METAL



Working Group  
Additive Manufacturing

One Click Metal ist ein junges Start-up in der Metall 3D Druck-Industrie, das mit seinen Produkten und Lösungen Metall 3D Druck für den Mainstream verfügbar macht. Dafür entwickelte es die bisher erste Produktserie BOLDseries, die mit der LPBF-Technologie (Laser Powder Bed Fusion) arbeitet und mit welcher der Nutzer ein komplettes System - bestehend aus Datenvorbereitungssoftware, Drucker sowie Auspackstation - an die Hand bekommt. Speziell für Neueinsteiger in die Branche wurden Lösungen wie das Pulverkartuschensystem oder eine ganzheitlich gedachte Prozesskette entwickelt, sodass die Hürde des Einstiegs dadurch um ein Vielfaches gesenkt werden kann. Der Sitz des Start-ups ist in Tamm, bei Stuttgart.

One Click Metal is a young start-up in the metal 3D printing industry that makes metal 3D printing available to the mainstream with its products and solutions. For this purpose, it developed the first product series BOLDseries so far, which works with LPBF technology (Laser Powder Bed Fusion) and with which the user gets a complete system - consisting of data preparation software, printer and unpacking station - at hand. Solutions such as the powder cartridge system or a holistically conceived process chain have been developed especially for newcomers to the industry, so that the barrier to entry can be reduced many times over. The headquarters of the start-up company is in Tamm, near Stuttgart..